Book 4 Unit 9 Word List (B)
1. anyone (pron.) 任何人 (=anybody)
  Emily: Louis, I will go to the library. If someone calls me, please tell him I’ll call him or her after three o’clock.

  Louis: Will          call you? I don’t think so. By the way, why don’t you bring 
your own smart phone?

  Emily: Come on! I’m very popular with boys, so thousands of people will call me; 

and it’s common sense that everyone has to turn off their cellphones in the 
library. 
  (Emily: Louis，我要去圖書館。假如有人打電話給我，請告訴他我三點後會打
電話給他或她。)

  (Louis: 有人會打電話給妳？我不這麼認為。順帶一提，為何妳不帶妳的智慧
型手機。)

  (Emily: 拜託！我很受男孩子歡迎，所以會有很多人打電話給我；還有，每個
人去圖書館把手機關機是常識。)
2. soccer (cn.) (un.) 足球  

Hello, everyone. I’m Beck, a          player on my school          team.
         is my favorite sport and I practice playing it for at least four hours a day. 
My favorite          team is Germany, which just won the 2014 FIFA World Cup 
Brazil. One day, I hope I will be able to watch Klose play          in Germany!
(哈囉，大家。我是Beck，學校足球隊的隊員。足球是我最愛的運動，且我
一天至少要練習四個鐘頭。我最愛的足球隊是在2014年世足中獲勝的德國，
有一天，我希望我可以在德國看到克洛澤踢足球！)
3. if (conj.) 如果；是否
  Ben: Dad, when can you teach me math?

  Dad:          I have free time, I will teach you.

  Ben: Dad, when can you ride a bike with me?  

  Dad:          I have free time, I will go biking with you. 

  Ben: Dad, when can you make a toy car for me?

  Dad:          I have free time, I will make one for you. 

  Ben: Dad! Can you only say “         I have free time, I will…” and lying on the sofa watching TV? I want to ask you          you will do something for your son!  

  Dad: Oh, sorry, boy!
  (Ben: 爸爸，你何時能教我數學？)

  (爸爸: 如果我有空，我就教你。)

  (Ben: 爸爸，你何時跟我去騎腳踏車？)
  (爸爸: 如果我有空，我會跟你去騎車。)
  (Ben: 爸爸，你何時做玩具車給我？)
  (爸爸: 如果我有空，我就做一個給你。)
  (Ben: 爸爸！你總是說“如果我有空，我就…..”然後躺在沙發上看電視？我想問問你，你是否會為自己的兒子做些什麼！)
  (爸爸: 喔，抱歉，孩子！)
4. at least 至少
  What do I do? Yes. I am a busy businessman working                for twelve 
hours every day,                 for twenty-six days a month. However, I will 
take a trip                 once a year. That way, I can make myself totally 
relaxed.
(我在做什麼？是的。我是個每天至少工作十二個小時、一個月至少工作二十

六天的忙碌生意人。然而，我一年至少會去旅行一次。那樣，我可以讓我自己

完全放鬆。)  

5. grade (cn.) 成績 

  My daughter, Michelle, as a ninth grader in junior high school, has to study 

hard to get good         . However, she is poor at math, and she always gets 
poor            on every math test. I’m trying to find out someone to give her 
useful tips on studying math.
(我的女兒Michelle是個用功讀書成績優秀國中九年級生。然而，她數學不好，

而且她總是在數學考試上的成績很差。我正試著找人來教她有用的唸數學的技
巧。)

Related terms: on the up grade 走上坡路  on the down grade 走下坡路；逐漸惡化 graded reader 分級簡易讀物
6. take notes 記筆記 

  Dear Michelle, 

  If you want to learn math better, you have to do as many exercises as possible, 

                    in class, think about the math questions carefully, and ask 
your teacher or classmates if you have any questions. Good luck! 
(親愛的Michelle，
 假如妳希望讀好數學，妳必須盡可能的做很多習題，在課堂上做筆記，仔細

思考關於數學的問題，如果妳有任何問題可以尋問老師或同學。祝妳好運！)  
7. understand (v.) 暸解 (understand –              –             ) 
  Vicky: Alice, can you speak and read Japanese? 

  Alice: Of course. I lived in Japan for five years before junior high school, so I can 
speak good Japanese.  

  Vicky: Great! Then can you                what the word “Momotora” means? 

  Alice: It’s a boy’s name. 
  Vicky: Thanks for telling me the answer. You are quite understanding! 
  (Vicky: Alice，妳會説讀日文嗎？)

  (Alice: 當然。國中前我在日本住過五年了，所以我日文說的很好。)

  (Vicky: 太棒了！那妳了解“Momotora”這個字的意思嗎？)

  (Alice: 那是個男孩的名字。)

  (Vicky: 謝謝妳告訴我答案。妳真是善解人意！)     

8. fail (v.) 考不及格；失敗 (fail –            –           )
  So great! I can smell the fresh air again. When I was a junior high school, I          in every subject and began to smoke to help myself relaxed. I, however, became 

weaker and weaker. I tried to give it up, but I          to do that again and again. After Dr. Su told me to exercise, drink water, or listen to music when I want to smoke, I finally give up smoking.
(太棒了！我可以再次聞到新鮮的空氣了。當我上國中時，我每個科目經常不及格，所以我開始吸菸來幫助自己放鬆。然而我越來越虛弱。我嘗試著放棄它，但是我一次次的失敗。到蘇醫師告訴我當我想吸菸的時候去運動、喝水和聽音樂之後，我終於戒掉菸癮了。) 

  Proverb: Failure is the mother of success. 失敗為成功之母。
9. quiz (cn.) 小考 (“           ” is the plural form of “quiz”) 
   Jack: Why do you look so worried, Ryan? 

   Ryan: I will have an English word          this morning, but I always failed 
English tests and             before.  

   Jack: Maybe you can make word cards. They are good for you to memorize new words. 

   Ryan: Thanks. I will try it.
   (Jack: 為何你看起來如此憂慮，Ryan？) 
   (Ryan: 我今天早上有英文單字小考，但是我之前英文測驗和小考都不及格。)

   (Jack: 或許你可以做字卡。它們可以幫助你記住新的單字。)

   (Ryan: 謝謝。我會試試看的。)
   Related term: pop quiz突擊考試
10. although (conj.) (though) 雖然；即使
Simon: Why not have a seafood dinner with me in Keelung tonight, Vincent? 

Vincent:             I like seafood very much, I still want to have dinner with my wife and kids every night. It’s the happiest time for us! 
   Simon: Wow! You are a great husband and father. 

   Vincent: Thanks a lot.
   (Simon: 為何今天晚上晚餐不和我去基隆吃海產，Vincent？)

   (Vincent: 雖然我很喜歡吃海產，但我仍然想在每晚跟我的妻子和孩子享用晚
餐。對我來說那是最快樂的時光！)

   (Simon:哇！你是個很棒的丈夫跟父親。)

   (Vincent:非常謝謝。)
11. forget (v.) 忘記 (forget –            –           )
   Alice: Hey, Emily. Did you           to give my present to Peter? He said he 
didn’t get it. 
 Emily: No, I didn’t           to give it to him. Peter          getting it. I gave the gift to him in person.
   Alice: Oh, he is really forgetful!
   (Alice: 嘿，Emily。妳有忘記把我的禮物拿給Peter嗎？他說他沒拿到。)
   (Emily: 不，我沒有忘記拿給他。Peter忘記有拿到它了。我親自把禮物拿給他的。)

   (Alice: 喔，他真是健忘！)

   Related terms: forget it 別在意 forget-me-not 勿忘我
12. several (adj.) (pron.) 數個的；幾個
   Dear Vincent, 

   After you come back home, you must feel very hungry. I made            

sandwiches in the afternoon and you can have some first before dinner.            

of my friends are talking about the plan of saving our best friend Spirit Dad, the 
old tree in our town at Meg’s place. It has a big problem and is dying. I won’t 
come home until 6:00 o’clock. 
(親愛的Vincent，
 你回到家之後，你一定會感到非常餓。我下午做了幾個三明治，晚餐前你可

以先吃一些。我幾個好朋友正在說些計畫來拯救我們最好的朋友精神之父，

就是我們村莊裡Meg家的那棵老樹。它有個大問題，就是它正逐漸死亡中。
我直到六點才會回家。) 

13. voice (cn.) 聲音
   Jane: What’s that sound? It’s so terrible!

Linda: That’s Peter’s         . Every time when he sees a cockroach, he 
screamed in a loud and sharp         . 

Jane: Shh! Please lower your         . Mom is sleeping. Let’s find out what 
was wrong with him.
   (Jane: 那是什麼聲音？它很恐怖！)

   (Linda: 那是Peter的聲音。每次當他看到蟑螂時，他都叫的很大聲而且聲音
很尖銳。)

   (Jane: 噓！請降低妳的音量。媽正在睡覺。我們一起去看看他發生什麼事了。) 

   Related terms: with one voice 異口同聲地 voice recognition 聲音辨識
14. look up 查閱 dictionary (cn.) 字典 (“             ” is the plural form of “dictionary”) 
When you are reading an article, you will see a lot of new words. Don’t just try to
         them          in a              first. Guess the meaning from the context, and maybe you can catch the meaning. If you really can’t understand them,         them          in the             . It’s a good way to learn English well. 

(當你在閱讀文章時，你會看到很多新的單字。試著不要先從字典裡查閱它們。從前後關係猜猜看它的意思，然後或許你就會知道了。假如你真的不了解，之後你再從字典裡查詢。這是個學習英文的好方法。)

Related term: a living/walking dictionary 知識淵博的人

15. mark (v.) (cn.) (un.) 標記；卓越；成績 (mark –            –           )
Jane: Mr. Lin, it takes me a lot of time to study and prepare for the tests, but my grades are always poor and bad. What can I do? 

Mr. Lin: When you study, you can          important points with a marker pen 
or a red pen. Besides, listen carefully to the teachers in class, ask questions, and discuss your lessons with your classmates. Cheer up, and one day you will get good          and become a girl of         . 

Jane: Sounds great! I will try it.
(Jane: 林老師，我花了很多時間讀書和準備考試，但是我的成績總是很差。
我該怎麼做？)

(林老師: 當妳在讀書時，你可以用螢光筆或紅筆標記重點。除此之外，課堂
中仔細老師上課，問問題並且和你的同學們討論課程。加油，有一天你就會得到好成績並且成為女孩子的表率。)
(Jane: 聽起來很棒！我會試試看的。)
Related terms: an easy mark 容易受騙的人  question mark 問號
16. point (cn.) (v.) 要點；指出 (point –            –           )
I had a wonderful day today. In the early morning, Mr. Su told us many ways to 

protect our Mother Earth and I wrote all of the           down in my notebook. 
In the afternoon, we played a word guessing game in English class. I misspelled 
two words; Lucy            out my mistakes and helped me correct the errors. 

(我今天有個美好的一天。早上，蘇老師告訴我們很多保護大地之母地球的方

法，而且我把它們全部記在筆記本上。下午，英文課中我們在玩猜字謎遊戲。

我拼錯了兩個單字；Lucy指出了我的錯誤，並幫我改正錯誤。)

17. check (v.) 檢查；核對 (check –            –           ) 
Paul: When we arrive at the hotel, we need to           in first. 
Doris: Then when will we           out? 

Paul: On Friday noon. 

(Ten minutes later)

Doris: The room is very comfortable. I want to lie on the bed. 

Paul: Wait for a second. Let’s           the room, like the lights and the faucets first. 

Doris: Great! After the careful           of the room, we can stay here without any worries.
(Paul: 當我們抵達飯店時，我們需要先去登記入住。)

(Doris: 那我們何時退房？)
(Paul: 星期五中午。)
(十分鐘之後)

(Doris: 房間很乾淨。我想要躺在床上。)
(Paul: 等一下。我們先檢查房間設備，像是電燈和水龍頭。)
(Doris: 太棒了！仔細檢查完房間之後，我們就可以沒有任何疑慮的待在這裡。)
18. exercise (cn.) (un.) (v.) 習題；運動 (exercise –             –            ) 
Mary: Paul, it’s very sunny. Let’           at the park.  

Paul: Sorry. I’m doing math            . After I finish doing the            , I can take            with you. 

Mary: Then I will go jogging by myself. See you. 

(Mary: Paul，今天天氣很晴朗。我們去公園做運動吧。)

(Paul: 抱歉。我正在做數學習題。等我做完，我在跟妳去運動。)

(Mary: 那我先自己去慢跑。等會見。)
19. answer (cn.) (v.) 答案；回答 (answer –            –           ) 
Mary: John, can you help me            the question? 

John: No problem. What’s that?

Mary: What’s the            to the question “What animal walks with four legs at age one, walks with two legs at age thirty, and walks with three legs at age eighty?”
John: Well, let me think about it. Wait! The phone is ringing. Can you          it for me?

Mary: With pleasure. 

John: Who’s calling?

Mary: Someone had the wrong number. By the way, can you            my question now?

John: It’s very easy. The            is “humans”. 
(Mary: John，你可以幫我回答問題嗎？)

(John: 沒問題。什麼問題？)

(Mary:“什麼動物一歲的時候用四隻腳走路，三十歲的時候用兩隻腳走路，八十歲的時候用三隻腳走路？”這個問題的答案是什麼？)

(John: 嗯，讓我想想看。等等！電話響了。妳可以幫我接一下嗎？)

(Mary: 樂意之至。)

(John: 誰打的電話？)

(Mary: 打錯電話的。順帶一提，你可以回答我的問題了嗎？)
(John: 這很簡單。答案是“人類”。)
Related terms: answer sheet 答案紙 an answering machine電話答錄機
20. correct (v.) (adj.) 訂正；正確的 (correct –            –           ) 
Dear Ms. Miller, 

I’m Terry’s mother. I know there are many mistakes on my daughter’s English test paper and she needs to           them to learn better. However, she doesn’t know all of the            answers. She             some of the answers, but she needs more time to find the others out. I feel sorry that she can’t hand in the test paper today. Can she hand in it tomorrow? Thank you very much. 
(親愛的米勒老師，
我是Terry的母親。我知道我女兒的英文測驗卷上有很多錯誤而且她需要把他們都訂正好。然而，她並不知道全部正確的答案。她訂正了一些答案，但是她需要花很多時間來找出答案。我為她今天無法交出測驗卷而感到很抱歉。她可以明天再交嗎？非常謝謝妳。) 

21. mistake (cn.) (v.) 錯誤；誤認 (mistake –              –             ) 
Jane: Judy, why does Ted look so angry? He doesn’t even want to answer your 

phone.  

Judy: I made a big             this morning.
Jane: What’s that?  

Judy: I             him for David, my ex-boyfriend. 

Jane: It’s really a big            ! 

(Jane: Judy，為何Ted看起來如此生氣？他甚至不想要接妳電話。)
(Judy: 我今天早上做了個大錯誤。)
(Jane: 那是什麼？)
(Judy: 我把他誤認為我的前男友David。)
(Jane: 那真是一個大錯誤！)
22. group (cn.) 團體 
Meg: I will join a study         . Ted, Billy, Janet, and Vicky are the members. 
Do you want to join me? 

Frank: Why not? Studying in           usually help people learn better. 
Meg: We will meet at Classroom 102 three times a week, Monday, Wednesday, 

and Friday.
   (Meg: 我會加入讀書會。Ted、Billy、Janet和Vicky是成員。你想加入我嗎？)

   (Frank: 為何不？在團體裡讀書總是幫助人們學習的更好。)

   (Meg: 我們一個禮拜在102教室會面三次，星期一、星期三和星期五。)
23. title (cn.) 標題
  David: I will play a prince in the school play tomorrow. Will you come?

  Mary: What’s the          of the play?

  David: The          is “Othello”.

  Mary: Sounds great! I am sure to go. 
  (David: 我明天要在學校話劇裡飾演王子。妳會來嗎？)

  (Mary: 戲劇的標題是什麼？)

  (David: 標題是“奧塞羅”。)

  (Mary: 聽起來很棒！我一定要去。)
24. article (cn.) 文章
  Phoebe: Why do you read so fast? Can you tell me about the tips?
  Sandra: I read several            on the Internet, on the newspaper, or on the 

magazines every day. After a long time, I read faster and faster. 

Besides, I try to write my own             and that also helps a lot.  

  Phoebe: It’s a good way to read fast. I will try it. 
  (Phoebe: 妳閱讀速度為何這麼快？妳可以告訴我技巧嗎？)

  (Sandra: 我每天在網路上、報紙上和雜誌上看很多文章。許久之後，我就閱讀
的越來越快了。除此之外，我試著寫寫自己的文章而這也幫助了我很
多。)

  (Phoebe: 這是個快速閱讀的方法。我會試試看的。) 

25. sentence (cn.) (v.) 句子；宣判 for example 例如 
 Amy: It’s not usually easy for me to understand the meaning of a long          . 
 David: OK! Let me tell you the tips. Take the long             “Jack, who 
killed at least five young kids will be               to death”           
           . If you don’t understand the meaning of “           ”, you can guess it first. If you can’t work it out, then look it up in the dictionary. 
  Amy:  Sounds useful. 

  (Amy: 了解長篇句子的意思對我而言並不容易。)
  (David: OK！讓我告訴妳技巧吧。拿個長篇句子做例子“殺了至少五個小孩的
Jack將會被判死刑。”如果你不了解“sentence”的意義，你可以先猜。
如果你還是不能解決這個問題，然後才查字典。)
26. meaning (cn.) 意義 
The word “light” has several              . The first               is that 
something is not heavy. The second               is “not dark”. Besides, it has 
also the               “the tool that can make you see things”. 

(“light”這個單字有幾個意義。第一種意義是某事物並不重。第二種意義是“不黑暗”。除此之外，這還有一種意義是“可以讓你看見東西的工具”。)
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